
BESTYRELSESMØDE: NR. 3 2022, GORM 
TID:  MANDAG DEN 12. SEPTEMBER KL. 19.00-22.00 
STED:  ABRAHAMSENS GÅRD  
 
DELTAGERE: OLE, STIG, KK, BENTE, CLAUS, STEEN, TOKE & PERNILLE 
REFERENT: INGER  
AFBUD:  
FORPLEJNING: Bente 
 

DAGSORDEN 
 

REFERAT 

1. Opfølgning sidste bestyrelsesmøde/FUM 
 

Ikke noget. 

2. Nyt fra formanden v/Pernille 
 
- Klubledermøde 31/10 (hvem deltager sammen 
med Pernille?) 
- Bestyrelsesmøde JFS 29. august 
- Status VM 2022 
 

Vedr. status VM (kk) 
Jeg har sendt opgørelse over salg af Klub 
2022 medlemskaber til Dorthe Rosenvinge. 
Hvis ellers regnskabet slutter, så der er noget 
at dele ud af, skulle OK Gorm i henhold til 
aftalt fordelingsnøgle på et klubledertræf 
omkring klubbernes salg af Klub 2022 
sponsorater konteres 10.000 kr.  
 
Klubledermøde: Pernille og Ole deltager. 
JFS: En snak om skifte af bank fra Vest Jysk 
Bank til Middelfart Sparekasse. Vest Jysk Bank 
er svær at kommunikere og samarbejde med 
for alle afdelinger i JFS.  
Der er stadig gang i arbejdet med en ny 
spring-hal til gymnastik.  
 
VM: Fin indsats og stor ros. Der arbejdes med 
regnskab og evaluering.  
 

3. Nyt fra kasserer v/Ole 
 
 

Ikke noget nyt. De stigende energipriser giver 
dog nye udfordringer. Tilskuddet fra 
kommunen har været det samme i alle årene, 
måske kan det øges? Bent undersøger sagen. 
 

4. Nyt fra udvalgene (meget gerne på skrift) 
 
   - Arrangementsudvalg v/Bente 
     (inkl. Evaluering Gorm 3-dages).  

Kommunikation & PR: 
Intet nyt.  
 
Klubhusudvalg: 
Nu er der  - langt om længe – kommet ny motor 
til porten i Materialehuset. Den virker. 



   - Kort & Skovudvalg v/Stig 
   - B&U v/Toke 
   - Træningsudvalg v/Steen 
   - Rekrutteringsudvalg v/Steen 
   - Talent- og Eliteudvalg v/Claus 
   - Ski v/Ole    
   - Kommunikation & PR udvalg v/KK 
   - Skoleudvalg v/KK 
   - Klubhusudvalg v/KK 

Ny portåbner hænger i skabet samme sted som 
den gamle. 
Pris: 5.175,31 inkl. arbejdsløn 2 timer. 
KK: Der har været besøg af en belgier, som KK 
mødte i madpakkerummet i lørdags. Hans 
ejendele fjernede han i går søndag. Det så ud, 
som om han havde boet der. KK opdagede 
desuden, at en klokke var fjernet. En ny er bestilt. 
 
WOC-materiel står stadig i Materialehuset og 
venter på sortering mellem klubberne. 
 
Skoleudvalg: 
Siden sidste bestyrelsesmøde har OK Gorm været 
ansvarlig for afvikling af Skole OL-finalen i Billund i 
dagene 14. – 17. juni for 4., 5., 6. og 7. klasser. 
I alt deltog 42 forskellige klasser og 917 elever. 
14 Gorm-medlemmer stod for afvikling, der dels 
var afvikling af mangepostløb om formiddagen og 
labyrintløb om eftermiddagen. Vi havde også 
dagligt i tidsrummet 11.00-15.00 et sideevent 
tilbud i form af en almindelig snitzlet sprintbane 
med elektronisk kvittering. 
 Vi var i daglig aktivitet med klargøring, afvikling 
og oprydning fra 09.30 – 16.00. 
Alt klappede og vi har fået stor ros for vores 
indsats. 
Alt er også afregnet for både finalen og de to 
lokalstævner, som vi også har stået for i dels 
Gadbjerg og Grene. 
Økonomi: 
Lokalstævne Grene:  
Deltagergebyr: 17 klasser, 359 elever: 9.080,- kr. 
50% -> 4.540,- kr. afleveret til DOF. 
Lokalstævne Billund: 
Deltagergebyr: 21 klasser, 426 elever: 9.260,- kr. 
50% -> 4.630,- kr. afleveret til DOF. 
Finalestævne Billund: 
Honorar for afvikling: 35.000,- kr. 
Kortudgifter betalt af Skole OL: 11.047,- kr. 
Samlet har OK Gorm tjent 37.968 på de tre 
stævner og DOF har modtaget et gebyr på 
9.170,- kr.  
 
Fremtid:  
Billund Kommune 
I forbindelse med WOC er regionen blevet søgt 
om midler til ”Find vej” projekter, så hr. og fru 
Hansen også kan komme ud at prøve at finde vej. 



Der er bevilget 160.000 kr. som de 5 WOC klubber 
skal dele, så der er 32.000 til hver klub. 
OK Gorm skal jo ikke lave ”Find vej” projekter i 
Kolding, Fredericia eller Vejle.  
For OK Gorm vil det være relevant at lave et WOC 
financieret ”Find vej” i Billund kommune. Billund 
og Grindsted er tegnet, og der er afviklet WRE løb 
i Billund og WOC træninger i både Billund og 
Grindsted. 
Jeg har haft møde med Billund Kommune omkring 
dette ”Find vej” projekt.  
Et ”Find vej” projekt ønskes etableret i Grindsted. 
Oplæg til endeligt område og tema vil komme fra 
Billund. Endnu ikke modtaget. 
Skole OL. 
Billund ønsker fortsat et samarbejde med OK 
Gorm, og vil gerne have flere skolekort tegnet. 
Ønsker også fortsat lokalstævne afviklet uanset 
om DOF beslutter at være en del af Skole OL eller 
ej. Hvis DOF ikke ønsker et fortsat samarbejde 
(kræver et årligt kontingent på 100.000 kr. til 
Skole OL) vil der ikke være orienteringsløb på 
programmet til Skole OL finalen. 
Mht. skolekort har Vorbasse allerede udtrykt 
ønske om et møde. Mødet endnu ikke fastlagt, 
men vil blive før efterårsferien. 
 
Bredagerskolen 
Skal vi invitere til et forløb om orientering på et 
tidspunkt i dette skoleår med sigte på 
rekruttering? 
 
Arrangementsudvalget: har netop afholdt møde. 
Evaluering af Gorm 3-dages: der skal være fokus 
på, at klubturen er en social klubtur, med plads til 
alle uanset løbekompetencer. Gorm 3-dages skal 
ikke forveksles med læringstur/dag. 
Træningen til Gorm 3-dages skal være sjov – og vi 
skal huske, at på den tur, har vi mere tid til 
træning, og skal derfor ikke samle poster ind, før 
alle er kommet i mål. 
Der bliver fremadrettet lavet en ca. tidsplan og 
der vil være en ”tov-holder” med fra 
arrangementsudvalget til at styre turen. 
Det er også vigtigt, at der er nogen til at tage sig 
af børnene, så de også har en god tur. 
 
Træningsudvalget: Efterårsplanen blev lavet og er 
taget i brug. Der arbejdes pt. med natløb i 



samarbejde med OK Snab. (Der er intet aftalt 
endnu – så OK Snabs plan passer ikke). 
Vintertræningsløb ? Claus er kontakt fra Gorm og 
er inviteret til et indledende møde med de andre 
klubber.  
 
Steen: Lørdag d. 1.10. en voksen-træningsdag for 
løbere på mellemsvær/svær niveau. Evt. flere 
gange i løbet af efteråret. 
 
Rekruttering: Der har været Naturens dag på 
Brandbjerg Højskole, hvor Toke havde lavet baner 
og repræsenterede klubben på bedste vis. Jeg 
fulgte op sidst på dagen. Der var en del interesse 
for o-sporten. Mange var ude på banerne, enkelte 
flere gange. Vi forventer at der dukker en til flere 
familier op. Ærgerligt at tirsdagstræningen er 
udenbys dagen efter arrangementet.  
Der var mange naturinteresserede mennesker i 
Brandbjerg – mange tilbud, og Toke og Steen stod 
på et centralt sted og havde også folk/familier 
ude at løbe. Det var rigtig godt, men der bør være 
træning i Jelling skov tirsdagen efter. Toke vil 
gerne stille op næste år igen. (Evt. også lave et 
labyrintløb).  
 
B&U: Toke – der må gerne komme flere børn -
også hver gang. (Skal man bede om, at man 
melder fra, hvis man ikke møder op?) 
 
Kort og skovudvalg.:  Stig - Hastrup bliver 
revideret. Er i gang med Gyttegård. ”Høring” om 
de kommunale skovene i Vejle kommune ser fint 
ud. 
 
Talent- og Eliteudvalg: Udvalget har stået 
stille grundet WOC. Der vil dog blive taget 
initiativ til at danne et statusoverblik både 
mht. nye løbere, TVO og TC. – Samt støtte 
fremover til klubbens eliteløbere. 

Skiudvalget: Ole indkalder snarligt 
medlemmerne til et møde. 

5. Status arrangementer/aftaler efterår 
2022/forår 2023 – herunder en snak omkring 
økonomi.  
 
Efterår 2022:  

PB: 
Klubfest: 11.11.22 
Hvem vil stå for underholdning?  
Forplejning mm. 
Skal det være i Kollerup eller på AG? 



- Naturens Dag Brandbjerg søndag 11/9 
- Arrangement løbeklubben torsdag 29/9 
- Klubfest 11. november 
- Juleafslutning 14. december 
- Nytårsløb 31. december 
 
Forår 2023: 
- Divisionsmatch? Skal vi byde ind med et løb? (vi 
har JFM ind. i august) 
 
- Hausgaard koncert 
- Påskeløb 
- Musikfestival 
- Jellingløbet 
- Gorm 3-dages 
- Skole-OL 
- Hærvejsløbet  
 
- Sognebladet 
- Klubtur til Tjekkiet uge 42 2022.  
 

Der er gode muligheder for aktiviteter i 
Kollerup. Bente vil stå for at uddelegere 
underholdning og forplejning og evt. selv 
hjælpe med det. 
 
Divisionsmatch 2023: vi har budt ind med et 
stævne i Jelling Skov i det tidlige forår. 
 
Påskeløb 2023: Klubtur med overnatning i 
Blokhuset (hytte) ved Hald Sø. 
 
JFM-individuelt Gyttegård: Markedsføring 
sammen med KOK, der har stafet i 
Frederikshåb om lørdagen.  
 
Hausgaardkoncert: Hvis det bliver – skal vi 
nok være behjælpelige.  
Forhandling med Jelling Musikfestival: Ole, 
Pernille, evt. Grethe B. og Stig fra 
Løbeklubben kan deltage i et møde med dem. 
 
Jellingløbet den 14. juni 2023 
Fint overskud – og løbsafgiften er ikke for 
stor! 
 
Gorm 3-dages den 9.-11. juni 2023: 
Overnatning på Vardebord(hytte) og løb i Ho 
og Varde.  
(Måske kan datoen fremover flyttes fra juni 
måned?) – men svært at finde en plads i 
kalenderen i fx august.  
 
Skole OL: Hvis O-løb kommer med til næste år 
– vil vi gerne være med. 
 
Vi byder ind igen med Hærvejsløbet – Henrik 
og KK tager med til møderne. Så længe, der er 
hjælpere, er det ok! 
 
Sognebladet: er tiden kommet til at vi skal 
afgive denne post til en anden afdeling eller 
til spejderne? 
Har på fornemmelsen at en del medlemmer 
er lidt trætte af denne opgave. Vi skal passe 



på, at vi ikke skræmmer medlemmerne væk, 
inden de kommer ind i klubben. 
Henrik og Marianne står for det – 3 gange om 
året. Kan man evt. spørge dem, der har en 
rute nu? Og så finde ud af, om vi skal 
fortsætte eller ej? (Den oprindelige ide var jo, 
at det var ungdomsløberne, der kunne hjælpe 
med det). 
Bente snakker med Henrik og Marianne, om 
de vil prøve at undersøge det. 
 
Klubtur til Tjekkiet: Kan der komme flere 
med? Der er 2 mere, der gerne vil med, og det 
går nok. Så bliver der 34 deltagere i alt. Claus 
vil gerne have at vide, hvilke forventninger 
deltagerne har vedr. opholdet og 
træningsløbene. Claus sender mail med 
spørgeskema til de tilmeldte, og meddeler det 
til de mennesker i Tjekkiet, der står for 
banerne. 
 

6. Påskeløb 2024 
 
Jf. mail fra Stig, så har Snab overtaget Påskeløbet 
2024. Lad os tage en snak omkring eventuelle 
andre arrangementer i 2024 og om vi evt. også 
kan påtage os at lave DM Mix sprint stafet i 2025 
sammen med den individuelle sprint. Sydkredsen 
mangler en arrangør!  
 

 
 
DM Sprint 2025: I Billund begge dage - eller 
måske på én dag? 
En god snak rundt om bordet om emnet, og 
konklusionen blev: Vi tror, vi nok kan klare det 
og melder ind på begge løb.  
 

7. Vintertræning 22/23 v/Steen & Toke 

 
- Plan for natløb i samarbejde med Snab 
- Gymnastik på Bredagerskolen?  
- Børnetræning/Træning for alle året rundt?  
- Forespørgsel fra Gymnastik afdelingen. 
 

Evt. prøve noget nyt i stedet for at være i 
gymnastiksalen. Fortsætte en kontinuerlig 
træning på AG hele året rundt. Evt. lege, 
intervalløb, O-teknisk træning, styrketræning, 
løb med pandelamper. Evt. præsentere ideen 
til klubaftenen d. 20.9. Der skal måske 
investeres i forskellige rekvisitter. 
Trænings- og B&U-udvalget arbejder videre 
med det. (Steen og Toke). 
Vi mener derfor, vi kan droppe 
gymnastiksalen til vinter og lade 
gymnastikafdelingen overtage tiden.  
Pernille melder dette til gymnastik.  
 

8. Bestyrelsens sammensætning 2023  



 
På valg til GF 2023 er: 
- Kasserer: Ole Binder 
- Træningsudvalg: Steen Holmegaard 
- Talent- og Eliteudvalg: Claus Lyngby 
- Arrangementsudvalg: Bente Ringive 
- Ski- og motionsudvalg: Vakant (Ole er kontakt til 
bestyrelsen).  
 
Modtager alle genvalg?   
 

Ole vil gerne fortsætte, så længe Bent bliver 
ved. 
Steen vil gerne holde en pause og komme 
noget mere ud at løbe. Kristian Øllgaard 
spørges, om han vil være formand for 
træningsudvalget. (Steen vil godt blive i de 
udvalg han er med i, men ønsker ikke at være 
formand lige nu). 
Claus venter med endeligt svar til næste 
bestyrelsesmøde.  
Bente vil godt fortsætte. 
 
 

9. Klasser klubmesterskaber/pokaler og trøjer 
 
- Hvad gør vi med pokaler/trøjer osv. Når vi også 
har et sprint klubmesterskab.  
 
- Klasseinddeling: 
Hvordan gør vi med klasseinddeling fremadrettet 
til de forskellige klubmesterskaber?  
Burde vi lave samme klasseinddeling til alle 
klubmesterskaber?  
 

En lille gruppe, bestående af PE, KK og Bent 
har lavet dette forslag: Vi foreslår at der hvert 
år bliver hængt et billede op med årets 
klubmestre og derefter bliver samlet i en 
mappe. Der skal også være en liste over alle 
dem, der tidligere har være klubmestre. Vi 
foreslår at vi bibeholder de pokaler vi har til 
ungdom til 16 år ligeledes T-shirts til dem. I 
den nye Sprint og hvad vi ellers laver senere 
udleveres kun T-shirts til børn og unge op til 
16 år – altså ingen nye pokaler. 
Bente tager klasseinddeling med til næste 
møde i arrangementsudvalget. Gerne samme 
klasseinddeling til alle klubmesterskaber. 
Ingen pokaler i år til sprintklubmesterskabet. 
Det er ok med fornyelsen, men da bestyrelsen 
ikke er helt enige om alle elementerne i 
forslaget, må emnet tages op igen senere. 

10. Næste møde 
 
- Næste bestyrelsesmøde 
(Hvem står for forplejning?).  
 
- Aftale næste møde i forretningsudvalget 
 

Næste møde er onsdag den 16. november. 
 
Toke står for forplejning til mødet. 

11. Evt. 
 
 

KK: Jeg ligger inde med noget Trimtex løbetøj. 
Skal det i UDSALG, så det gamle lager kan 
blive tømt. Bogholderen har det stående som 



et aktiv. Kan sælges/købes til klubaften. 
Pernille aftaler det med KK og Bent. 
 
Bente: kan vi sætte prisen på spisning op? 
Forslag 15 kr. for børn og unge og 20 kr. for 
voksne – fra 2023. Det blev besluttet, at det 
gør vi. 
 

 


